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СТАРОБІЛЬСЬКА МІСЬКА РАДА 

СЬОМОГО СКЛИКАННЯ 

 

 

П Р О Т О К О Л 

сімнадцятої сесії Старобільської міської ради  

 

23 лютого 2017 року 

 

                                                                          Всього обрано депутатів – 26 

                                                                          Присутні – 21  

                                                                          Відсутні – 5 
 

 

Сесія розпочала роботу о 10 год. 00 хв. 

Список депутатів, які взяли участь в роботі пленарного засідання 

сімнадцятої сесії міської ради 26.01.2017 року  додається на 1 арк.  

Відповідно до пункту 12 статті 46 Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні», міська рада правомочна вирішувати усі питання, 

віднесені до її компетенції. 

Слухали: Про річницю загибелі Старобільського міського голови Живаги 

Володимира Миколайовича. 

Інформувала: Я.М.Літвінова  

/хвилина мовчання/ 

 

Слухали: Про проведення пленарного засідання сімнадцятої сесії 

Старобільської міської ради, як це передбачено Законом України «Про місцеве 

самоврядування в Україні». 

Інформувала: Я.М.Літвінова  

Результати голосування: за – 21, проти – 0, утримались – 0. Рішення 

прийнято. 

Вирішили: Прийняти пропозицію. 

 

Сесію міської ради відкрила в.о. міського голови, секретар міської ради 

Літвінова Я.М. 
 

На початку роботи присутні виконали Державний Гімн України. 

 

Літвінова Я.М. поздоровила  з Днем народження депутата міської ради 

Кондратьєва О.Л., вручила квіти та вітальну листівку.  

 

Слухали:  Про обрання лічильної комісії. 

Інформувала: Літвінова Я.М., яка запропонувала обрати лічильну 

комісію у складі 3 (трьох) осіб. 

Персонально: 

1. Кондратьєв Олександр Леонідович 

2. Демковський Степан Петрович 

3. Липовий Роман Олександрович 
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Які будуть пропозиції від депутатів? 

 

Липовий Р.О. запропонував замість його кандидатури обрати іншу. 

 

Літвінова Я.М. запропонувала кандидатуру Лисюк Галини Михайлівни. 

 

Хто за те, щоб лічильну комісію обрати в запропонованому складі: 

1. Кондратьєв Олександр Леонідович 

2. Демковський Степан Петрович 

3. Лисюк Галини Михайлівни 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: за – 21, проти – 0, утримались – 0. Рішення 

прийнято. 

Вирішили: Прийняти пропозицію. 

 

Слухали:  Про обрання Секретаріату сесії. 

Інформувала: Літвінова Я.М., яка запропонувала обрати Секретаріат 

сесії у складі 1 (однієї) особи. 

Персонально: 

1. Приходько Марія Іванівна 

Немає зауважень? 

Які будуть пропозиції від депутатів? 

Хто за те, щоб обрати секретаріат у запропонованому складі, прошу 

голосувати. 

Результати голосування: за – 21, проти – 0, утримались – 0. Рішення 

прийнято. 

Вирішили: Прийняти пропозицію. 
 

Прошу членів секретаріату і лічильної комісії зайняти свої місця. 

 
 

 Слухали:  Про прийняття порядку денного пленарного засідання 

сімнадцятої сесії Старобільської міської ради за основу. 

Інформувала: Літвінова Я.М. 

Результати голосування: за – 21, проти – 0, утримались – 0. Рішення 

прийнято. 

Вирішили: Прийняти порядок денний пленарного засідання сімнадцятої  

сесії Старобільської міської ради за основу: 
 

1. Про звіт по виконанню міського бюджету за 2016 рік. 
 

2. Про внесення змін до міського бюджету на 2017 рік. 
 

3. Про внесення змін до рішення міської ради від 13.07.2016 №9/5 «Про 

встановлення місцевих податків і зборів, акцизного податку на 2017 рік у 

м. Старобільськ». 
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4. Про затвердження Переліку видів громадських робіт в м.Старобільськ на 

2017 рік.  

 

5. Про затвердження показників  статутного фонду комунального 

підприємства «Благоустрій м.Старобільськ». 

 

6. Про затвердження Програми відшкодування частини відсоткових ставок 

за залученими кредитами на 2017-2019 роки. 

 

7. Про затвердження Положення про звання Почесний громадянин міста 

Старобільська. 

                                                                          

8. Про внесення змін до Регламенту Старобільської міської ради сьомого 

скликання. 

 

9. Про  внесення доповнень до Плану діяльності Старобільської міської 

ради з підготовки проектів регуляторних актів на 2017 рік, затвердженого 

рішенням міської ради від 23.12.2016 року  №14/19. 

 

10. Про затвердження Порядку проведення громадських обговорень з питань 

добровільного об’єднання територіальних громад. 

 

11. Про включення депутата Старобільської міської ради сьомого скликання 

Журилова О.І. до складу постійної комісії міської ради з питань 

депутатської діяльності, законності, правопорядку та інформації. 

 

12. Про проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки 

несільськогосподарського призначення, яка підлягає продажу у власність 

ФОП Скрипкіній Фаїні Сергіївні  для обслуговування нежитлової будівлі 

за адресою: Луганська обл.,  м. Старобільськ, вул. Лангемака,76Б. 
 

13. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення  меж земельної ділянки в натурі (на місцевості), яка 

передається у власність громадянину України Ч  для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель 

і споруд (присадибна ділянка), що розташована за адресою: Луганська 

обл.,  м. Старобільськ,  
  

14. Про затвердження  детального плану частини території  м. Старобільськ 

для обслуговування тимчасової споруди за адресою: Луганська обл., м. 

Старобільськ, вул. Старотаганрогська,б/н. 

 

15. Про продовження строку дії договору оренди земельної ділянки №25 від 

28.05.2010 року наданої ФОП Бєлому О.М. для обслуговування 

тимчасової споруди для ведення підприємницької діяльності терміном на 
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1 (один) рік, що розташована за адресою: Луганська обл., м. Старобільськ, 

кв. Ватутіна, б/н. 
                            

16. Про продовження строку дії договору оренди земельної ділянки №74 від 

01.07.2011 року наданої громадянину України Волкову В.В. для 

розміщення та обслуговування металевого розбірного гаражу, терміном на 

1 (один) рік, що розташована за адресою: Луганська обл., м. Старобільськ,  

вул. Залізнична (р-н буд.№47). 

 

17. Про виконання рішення Старобільського районного суду Луганської 

області від 28.12.2016 р. 

 

18. Про звіт депутата міської ради Барабаш С.О. за 2016 рік. 

 

19. Різне. 

 

 

          Шановні депутати! 

Які будуть пропозиції, зміни  до порядку денного? 
 
 

Виступили: Лаврова Р.І. і Барабаш С.О., які запропонували виключити з 

порядку денного питання №5 «Про затвердження показників  статутного фонду 

комунального підприємства «Благоустрій м.Старобільськ», через те, що воно 

потребує детального вивчення. 

Інформувала: Літвінова Я.М., яка запропонувала заслухати доповідача, а 

потім вирішувати – приймати чи відправляти дане питання на доопрацювання. 

 

Чи є ще зауваження та пропозиції до порядку денного?  

 

Шановні депутати! 

Пропоную затвердити порядок денний пленарного засідання сімнадцятої 

сесії Старобільської міської ради в цілому. 

Результати голосування по затвердженню порядку денного в цілому: за – 

21, проти – 0, утримались – 0. Рішення прийнято. 

Вирішили: Прийняти порядок денний пленарного засідання сімнадцятої 

сесії Старобільської міської ради в цілому. 
 

В.о. міського голови, секретар міської ради Літвінова Я.М. зазначила, що 

згідно ст.25 Регламенту міської ради встановлено такі обмеження часу: для 

доповіді  до 30 хвилин, для виступу у дебатах до 5 хвилин, для відповідей на 

питання доповідачу до 10 хвилин, для довідок та питань до 3 хвилин. 

 

Слухали перше питання порядку денного: Про звіт по виконанню 

міського бюджету за 2016 рік. 

Інформувала: Конкіна О.А. – заступник міського голови з фінансових 

питань – головний бухгалтер, яка ознайомила депутатів із звітом по виконанню 

міського бюджету за 2016 рік. 
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Результати голосування за основу: за – 21, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято. 

Інформувала: Приходько М.І. – голова постійної комісії з питань 

економічного розвитку, бюджету, фінансів та комунальної власності, яка 

ознайомила депутатів з висновками комісії. 

Результати голосування в цілому: за – 21, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято. 

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №17/1 додається. 

 

Слухали друге питання порядку денного: Про внесення змін до 

міського бюджету на 2017 рік. 

Інформувала: Конкіна О.А. 

Результати голосування за основу: за – 21, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято.  

Інформувала: Приходько М.І., яка ознайомила депутатів з висновками 

комісії. 

Виступила: Періг В.М. поставила питання, чому в перелік будинків на 

капремонт покрівлі не включили будинок №4 по вул. Геологічна, депутатське 

звернення було у грудні 2016 року. 

Інформувала: Літвінова Я.М., яка пояснила, що ремонт роблять по черзі 

звернень. 

Результати голосування в цілому: за – 21, проти – 0, утримались – 0. 

Вирішили:  Рішення №17/2 додається. 

 

Слухали трете питання порядку денного: Про внесення змін до 

рішення міської ради від 13.07.2016 №9/5 «Про встановлення місцевих податків 

і зборів, акцизного податку на 2017 рік у м. Старобільськ». 

          Інформувала: Конкіна О.А.  

Результати голосування за основу: за – 21, проти – 0, утримались – 0.  

Інформували: Приходько М.І., Барабаш С.О., які ознайомили депутатів з 

висновками комісій. 

Результати голосування в цілому: за – 21, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №17/3  додається. 

 

         Слухали четверте питання порядку денного: Про затвердження 

Переліку видів громадських робіт в м.Старобільськ на 2017 рік. 

          Інформувала: Конкіна О.А. 

Результати голосування за основу: за – 21, проти – 0, утримались – 0. 

Інформували: Приходько М.І., Барабаш С.О., які ознайомили депутатів з 

висновками комісій. 

Результати голосування в цілому: за – 21, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №17/4  додається. 
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Слухали п’яте  питання порядку денного: Про затвердження 

показників  статутного фонду комунального підприємства «Благоустрій 

м.Старобільськ». 

Інформувала: Конкіна О.А.  

Результати голосування за основу: за – 21, проти – 0, утримались – 0. 

Інформувала: Приходько М.І., яка повідомила, що в проектах рішення на 

комісію і на сесію надані різні цифри. 

Виступила: Кривошея В.А., яка запропонувала перенести дане питання на 

наступну сесію, за цей час підприємство перевірить цифри. 

Виступила: Барабаш С.О., яка повідомила, що на спільному засіданні 

постійних комісій було рекомендовано доопрацювати дане питання. 

Результати голосування за відправлення на доопрацювання: за – 20, проти 

– 0, утримались – 1 (Липовий Р.О.).  

Вирішили: Питання №5 «Про затвердження показників  статутного 

фонду комунального підприємства «Благоустрій м.Старобільськ» відправити на 

доопрацювання. 

        

       /депутат Козачок О.І. залишив зал засідань,  

        в залі присутні 20 депутатів/ 

 

Слухали шосте питання порядку денного: Про затвердження Програми 

відшкодування частини відсоткових ставок за залученими кредитами на 2017-

2019 роки.  

Інформувала: Конкіна О.А. 

Результати голосування за основу: за – 20, проти – 0, утримались – 0. 

Інформували: Приходько М.І., Барабаш С.О., які ознайомили депутатів з 

висновками комісій. 

        /депутат Козачок О.І. повернувся до залу засідань,  

        в залі присутні 21 депутат/ 

Результати голосування в цілому: за – 21, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №17/5  додається. 

Слухали сьоме питання порядку денного: Про затвердження 

Положення про звання Почесний громадянин міста Старобільська. 

Інформувала: Конкіна О.А. 

Результати голосування за основу: за – 21, проти – 0, утримались – 0. 

Інформували: Приходько М.І., Барабаш С.О., які ознайомили депутатів з 

висновками комісій. 

        Результати голосування в цілому: за – 21, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №17/6  додається. 

 

Слухали восьме питання порядку денного: Про внесення змін до 

Регламенту Старобільської міської ради сьомого скликання 

Інформувала: Літвінова Я.М. 
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Результати голосування за основу: за – 21, проти – 0, утримались – 0.  

Інформувала: Барабаш С.О., яка ознайомила депутатів з висновками 

комісій. Також вона зауважила, що в березні потрібно прозвітувати головам 

постійних комісій та посадовим особам, які були затверджені міської радою.  

Інформувала: Літвінова Я.М., яка повідомила, що на попередньому 

засіданні міської ради депутат Івашко Н.О. звинуватила її в тому, що була 

підписана угода з «Телегазетою» для друкування звітів депутатів. Літвінова 

Я.М. зазначила, що в залі присутній Шенгур Дмитро Юрійович - головний 

редактор «Телегазети», який може спростувати ці звинувачення. 

Виступив: Шенгур Д.Ю., який зазначив, що ніякої письмової 

домовленості про друкування в «Телегазеті» ні з Літвіновою Я.М., ні з міською 

радою  не було. 

Результати голосування в цілому: за – 21, проти – 0, утримались – 0  

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №17/7 додається. 

       

Слухали дев’яте  питання порядку денного: Про внесення доповнень 

до Плану діяльності Старобільської міської ради з підготовки проектів 

регуляторних актів на 2017 рік, затвердженого рішенням міської ради від 

23.12.2016 року  №14/19 

Інформував: Літвінова Я.М. 

Результати голосування за основу: за – 21, проти – 0, утримались – 0.  

Інформувала: Барабаш С.О., яка ознайомила депутатів з висновками 

комісій. 

Результати голосування в цілому: за – 21, проти – 0, утримались – 0  

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №17/8 додається. 

 

 

           Слухали десяте питання порядку денного: Про затвердження Порядку 

проведення громадських обговорень з питань добровільного об’єднання 

територіальних громад 

         Інформувала: Літвінова Я.М. 

         Результати голосування за основу: за – 21, проти – 0, утримались – 0.               

         Інформувала: Барабаш С.О., яка ознайомила депутатів з висновками 

комісій. 

Виступив: Козачок О.І., який повідомив, що до нього звертаються люди з 

питаннями доцільності об’єднання громад. 

         Виступила: Кривошея В.А., яка запропонувала запросити Войтенка С.О. – 

голову Чмирівської об’єднаної громади, заслухати його, спитати його про 

плюси та мінуси об’єднання.     

Виступив: Авдеенко В.І., який зазначив, що Чмирівській об’єднаній 

громаді лише 2 місяці. І ще зарано говорити про плюси та мінуси об’єднання. 

Результати голосування в цілому: за – 21, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №17/9  додається. 
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/зал засідань покинув депутат Толок М.В., 

 в залі присутні 20 депутатів/ 

 

Слухали одинадцяте  питання порядку денного: Про включення 

депутата Старобільської міської ради сьомого скликання Журилова О.І. до 

складу постійної комісії міської ради з питань депутатської діяльності, 

законності, правопорядку та інформації 

Інформувала: Літвінова Я.М.  

Результати голосування за основу: за – 20, проти – 0, утримались – 1 

(Журилов О.І.). Рішення прийнято. 

Інформувала: Барабаш С.О., яка ознайомила депутатів з висновками 

комісій. 

Результати голосування в цілому: за – 20, проти – 0, утримались – 1 

(Журилов О.І.). Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №17/10 додається. 

 

Шановні депутати, переходимо до розгляду земельних питань. Слово 

надається начальнику відділу земельних відносин Чакіній Ірині Володимирівні.   

 

Слухали дванадцяте питання порядку денного: Про  проведення 

експертної грошової оцінки земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення, яка підлягає продажу у власність ФОП Скрипкіній Фаїні Сергіївні  

для обслуговування нежитлової будівлі за адресою: Луганська обл.,  м. 

Старобільськ, вул. Лангемака,76Б. 

Інформувала: Чакіна І.В. 

Інформував: Романенко Р.С., який ознайомив депутатів з висновками 

постійної комісії. 

Результати голосування за основу: за – 20, проти – 0, утримались – 0.  

Результати голосування в цілому: за – 20, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №17/11 додається. 

 

 

Слухали тринадцяте питання порядку денного: Про затвердження 

технічної документації із землеустрою щодо встановлення  меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості), яка передається у власність громадянину 

України Ч  для будівництва і обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка), що розташована за 

адресою: Луганська обл.,  м. Старобільськ, . 

Інформувала: Чакіна І.В. 

Інформував: Романенко Р.С., який ознайомив депутатів з висновками 

постійної комісії. 

Результати голосування за основу: за – 20, проти – 0, утримались – 0.  

Результати голосування в цілому: за – 20, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №17/12 додається. 
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Слухали чотирнадцяте питання порядку денного: Про затвердження  

детального плану частини території  м. Старобільськ для обслуговування 

тимчасової споруди за адресою: Луганська обл., м. Старобільськ, вул. 

Старотаганрогська,б/н. 

Інформувала: Чакіна І.В. 

Інформував: Романенко Р.С., який ознайомив депутатів з висновками 

постійної комісії. 

 

Депутат Кривошея В.А. заявила про конфлікт інтересів, через це  

буде утримуватись при голосуванні даного питання. 

 

Результати голосування за основу: за – 19, проти – 0, утримались – 1 

(Кривошея В.А.). Рішення прийнято. 

Результати голосування в цілому: за – 19, проти – 0, утримались – 1 

(Кривошея В.А.). Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №17/13 додається. 

       

Слухали п’ятнадцяте питання порядку денного: Про продовження 

строку дії договору оренди земельної ділянки №25 від 28.05.2010 року наданої 

ФОП Бєлому О.М. для обслуговування тимчасової споруди для ведення 

підприємницької діяльності терміном на 1 (один) рік, що розташована за 

адресою: Луганська обл., м. Старобільськ, кв. Ватутіна, б/н. 

Інформувала: Чакіна І.В. 

Інформував: Романенко Р.С., який ознайомив депутатів з висновками 

постійної комісії. 

          Результати голосування за основу: за – 20, проти – 0, утримались – 0.  

Результати голосування в цілому: за – 20, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №17/15 додається. 

 

          Слухали шістнадцяте  питання порядку денного: Про продовження 

строку дії договору оренди земельної ділянки №74 від 01.07.2011 року наданої 

громадянину України Волкову В.В. для розміщення та обслуговування 

металевого розбірного гаражу, терміном на 1 (один) рік, що розташована за 

адресою: Луганська обл., м. Старобільськ,  вул. Залізнична (р-н буд.№47). 

         Інформувала: Чакіна І.В. 

         Інформував: Романенко Р.С., який ознайомив депутатів з висновками 

постійної комісії.  

Результати голосування за основу: за – 20, проти – 0, утримались – 0. 

Виступив: Козачок О.І., який запитав про наявність дозвільних 

документів та законних підстав для розташування гаражу. 

Результати голосування в цілому: за – 19, проти – 0, утримались – 1 

(Козачок О.І.). Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №17/15  додається. 
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Слухали сімнадцяте  питання порядку денного: Про виконання 

рішення Старобільського районного суду Луганської області від 28.12.2016 р. 

Інформувала: Чакіна І.В.  

Інформував: Романенко Р.С., який ознайомив депутатів з висновками 

постійної комісії. 

Результати голосування за основу: за – 20, проти – 0, утримались – 0  

Результати голосування в цілому: за – 19, проти – 0, утримались – 1 

(Липовий Р.О.). Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №17/16 додається. 

 

         /До залу засідань повернувся депутат Толок М.В., 

         в залі присутні 21 депутат/ 

 

Слухали вісімнадцяте  питання порядку денного: Про  звіт депутата 

міської ради Барабаш С.О. за 2016 рік. 

Інформувала: Барабаш С.О. (доповідь додається). 

Інформувала: Літвінова Я.М., яка зауважила, що Барабаш С.О. перша 

серед депутатів, яка прозвітувала перед виборцями. Запропонувала наслідувати 

її прикладу і прозвітувати перед своїми виборцями.  

Результати голосування за основу: за – 21, проти – 0, утримались – 0.  

Результати голосування в цілому: за – 21, проти – 0, утримались – 1. 

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №17/17 додається. 

 

 

          Переходимо до розділу «Різне». 

 

         Слухали: щодо створення в центрі міста Алеї слави. 

         Виступив: Козачок О.І. 

Інформувала: Літвінова Я.М., яка повідомила, що розроблений ескіз Алеї 

слави, який буде розміщений на офіційному сайті Старобільської міської ради 

для обговорення мешканцями міста.  

 

Шановні депутати! Усі питання порядку денного сімнадцятої сесії 

розглянуті. 

Пленарне засідання сімнадцятої сесії Старобільської міської ради сьомого 

скликання завершило свою роботу. 

Присутні виконали Державний Гімн України. 

 

 

В.о. міського голови, 

секретар міської ради                                             Я.М.Літвінова 




